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Sporządzono: 03.02.2025

Protokół z sesji

X Sesja Rady Gminy w Warnicach
data posiedzenia: 29-01-2025

miejsce posiedzenia: Dom Strażaka w Warnicach

Porządek obrad

Otwarcie obrad.1.
Stwierdzenie quorum.2.
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.3.
Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.4.
Przyjęcie wyciągów z protokołu IX Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 20 grudnia 2024 r.5.
(Projekt Nr 1/2025) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Warnice.6.
(Projekt Nr 2/2025) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Warnice.7.
(Projekt Nr 3/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego harmonogramu terminów8.
oraz planu pracy Rady Gminy Warnice na 2025 r.
(Projekt Nr 4/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy9.
Warnice na rok 2025.
(Projekt Nr 5/2025) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych i sołtysów10.
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Gminy Warnice.
(Projekt Nr 6/2025) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły11.
Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Warnicach.
(Projekt Nr 7/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.12.
(Projekt Nr 8/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy13.
Warnice na lata 2025-2032.
Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.14.
Zamknięcie obrad.15.

Wykaz głosowań

Przyjęcie wyciągu z protokołu IX Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 20 grudnia 2024 r.1.
(2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 1/2025) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Warnice.2.
(2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
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Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 2/2025) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Warnice.3.
(2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 3/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego harmonogramu terminów4.
oraz planu pracy Rady Gminy Warnice na 2025 r (2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 4/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy5.
Warnice na rok 2025. (2025-01-29)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt nr 5/2025) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych i sołtysów oraz6.
zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Gminy Warnice.
(2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 3 ), nieobecni: 2
ZA - 9 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Paweł Piwoni; Maciej Banicki; Marek Brodowski;
Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz Pieńkowski; Patryk Kwapisz;
PRZECIW - 1 - Bartosz Gonczarow;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 6/2025) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły7.
Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Warnicach. (2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 2
ZA - 6 - Małgorzata Brząkała; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz Pieńkowski;
Magdalena Lechnata; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 6 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Paweł Piwoni; Maciej Banicki;
Marek Brodowski; Patryk Kwapisz;
(Projekt nr 7/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.8.
(2025-01-28)
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
(Projekt Nr 8/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy9.
Warnice na lata 2025-2032. (2025-01-28)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Paulina Stępień; Ryszard Staszewski; Urszula Sroka; Paweł Piwoni; Małgorzata
Brząkała; Maciej Banicki; Marek Brodowski; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Grzegorz
Pieńkowski; Magdalena Lechnata; Patryk Kwapisz; Bartosz Gonczarow;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Obrady X Sesji Rady Gminy o godz. 13.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy Warnice Pan Marek
Brodowski  stwierdzając  jednocześnie  quorum  uprawniające  Radę  do  podejmowania  uchwał.  W
obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Warnice Pan Grzegorz Nizio, Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani
Anna Hackiewicz-Gębska, Skarbnik Gminy Warnice Pani Renata Morgner, Sekretarz Gminy Warnice
Pani  Monika  Ostrowska,  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Warnicach  Pani  Agnieszka  Wojtaś,
kandydatka na stanowisko Skarbnika Gminy Pani Katarzyna Walerowska, pracownicy Urzędu Gminy w
Warnicach: pracownik ds. obsługi biura Rady Gminy Pani Joanna Samson i Pani Emilia Knap oraz
pracownik ds. sportu Pan Ireneusz Rożuk. W obradach uczestniczyli również Sołtysi Gminy Warnice
oraz Radni Powiatowi: Pani Teresa Suliga, Pan Łukasz Makowski i Pan Jan Chmielewski. W obradach
udział brało udział 13 radnych - nieobecny Radny Piotr Piwoni i Michał Kusy.

Ad. 1. Otwarcie obrad.

jw.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

jw.

Ad. 3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

brak 

Ad. 4. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

Pan Wójt przedstawił informację międzysesyjną oraz omówił sprawy bieżące Gminy Warnice.

Brak pytań.

Ad. 5. Przyjęcie wyciągów z protokołu IX Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 20 grudnia 2024
r.
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Brak pytań.

Protokoły przyjęty jednogłośnie, bez odczytywania.

Ad. 6. (Projekt Nr 1/2025) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy
Warnice.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Projekt uchwały został omówiony
podczas posiedzenia komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Wójt Gminy Warnice zabrał głos informując, że Pani Renata Morgner w dniu 31.12.2024 r. złożyła
wniosek o rozwiązanie umowy w związku z nabyciem praw emerytalnych. Wniosek został przez Pana
Wójta przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy Warnice podziękowali Pani Renacie Morgner za
dotychczasową pracę wręczając bukiet kwiatów w geście uznania.

Ad. 7. (Projekt Nr 2/2025) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy
Warnice.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Projekt uchwały został omówiony
podczas posiedzenia komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy Warnice pogratulowali Pani Katarzynie Walerowskiej
objęcia stanowiska Skarbnika Gminy Warnice wręczając bukiet kwiatów.

W związku ze zmianami na stanowisku ds. obsługi biura Rady Gminy Przewodniczący Rady Gminy i
Wójt Gminy Warnice podziękowali Pani Joannie Samson za zaangażowanie i wysiłek włożony w
dotychczasową pracę oraz pogratulowali Pani Emilii Knap objęcia tego stanowiska, wręczając Paniom
kwiaty. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10-minutową przerwę (godz. 13:23).

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady o godz. 13:34.

Ad. 8. (Projekt Nr 3/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego harmonogramu
terminów oraz planu pracy Rady Gminy Warnice na 2025 r.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzenia
komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Podczas komisji zostało wprowadzone kilka poprawek do
projektu uchwały, które zostały uwzględnione. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
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głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. (Projekt Nr 4/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji
Rady Gminy Warnice na rok 2025.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzenia
komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Podczas komisji zostało wprowadzone kilka poprawek do
planów pracy poszczególnych komisji, które zostały uwzględnione. Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. (Projekt Nr 5/2025) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych
i sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Gminy
Warnice.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. Projekt uchwały został omówiony
podczas posiedzenia komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja po zmianach zapisów pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

W powyższym punkcie głos zabrał Radny p. Bogdan Skoczek. 

Radny p. Bogdan Skoczek zaznaczył, że w pierwotnym projekcie uchwały przewidziane były również
podwyżki diet dla radnych, jednak Radni zrezygnowali z tego zapisu pozostawiając projekt uchwały
uwzględniający tylko podwyżkę diet dla sołtysów.

Przewodniczący Rady Gminy z uwagi na jednoczesne pełnienie funkcji radnego oraz sołtysa wyłączył z
głosowania: Radną p. Małgorzatę Brząkałę, Radną p. Magdalenę Lechnatę oraz Radną p. Urszulę
Srokę. Wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 10
radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 9 radnych, 1 głos przeciw, brak głosów
wstrzymujących. Uchwała została podjęta. 

Ad. 11. (Projekt Nr 6/2025) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora
Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Warnicach.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzenia
komisji wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny p. Bogdan Skoczek podziękował Pani Monice
Ostrowskiej za pomoc w rozpatrzeniu skargi. Przewodniczący komisji szczegółowo opisał sposób pracy
komisji i przedstawił stanowisko komisji ws. skargi. Komisja uznała skargę w części dotyczącej
udzielenia pierwszej pomocy poszkodowanemu dziecku za bezzasadną, natomiast w części dotyczącej
braku nadzoru oraz odpowiednich procedur reagowania w  sytuacjach kryzysowych za zasadną.
Zaapelował również do mieszkańców o zgłaszanie niepokojących sytuacji, zdarzeń do Rady Miejskiej. 

Zabrała głos w dyskusji Dyrektor Szkoły Podstawowej w Warnicach Pani Agnieszka Wojtaś,  która
podziękowała komisji Skarg, Wniosków i Petycji za wnikliwą analizę oraz za poświęcony czas na
przeanalizowanie sytuacji. Podziękowała również Sekretarz Gminy Pani Monice Ostrowskie za
zaangażowanie w sprawę. Zapewniła, że pomoc uczniowi została udzielona, co potwierdza stanowisko
komisji. Oświadczyła, że procedury w szkole dot. bezpieczeństwa są przestarzałe, ale nie są
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obowiązkowe, nie mniej jednak została zobowiązana do ich aktualizacji i to zostanie zrobione.
Odniosła się do apelu Radnego p. Bogdana Skoczka prosząc, żeby w pierwszej kolejności
powiadomiony był jednak dyrektor szkoły.  

Z głosowania wyłączyła się: Radną p. Urszula Sroka. Wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały
pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało
6 radnych, brak głosów przeciw, 6 głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta. 

Ad. 12. (Projekt Nr 7/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na
rok 2025.

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzenia komisji
wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13. (Projekt Nr 8/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzenia komisji
wspólnej w dniu 28.01.2025 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń poddał projekt uchwały pod głosowanie. W
głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 13 radnych, brak
głosów przeciw i głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

14. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

W powyższym punkcie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który poprosił o wyjaśnienie dlaczego
interpelacja Radnego p. Patryka Kwapisza nie została opublikowana na stronie internetowej.

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Pani Monika Ostrowska, która poinformowała, że interpelacja
została rozpatrzona, a odpowiedź na interpelację została udzielona. Dodała, że w ciągu najbliższego
czasu zarówno interpelacja jak i odpowiedź zostanie opublikowana w biuletynie informacji publicznej.
Zostały już podjęte działania w tym zakresie.  

Radny p. Patryk Kwapisz wyraził nadzieję, że sprawa zostanie załatwiona do końca. Poinformował, że
część prac jeśli chodzi o pobocze została wykonana, zapytał Pana Wójta o planowany termin
dokończenia robót. 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Nizio odpowiedział, że na spotkaniu w sprawie dróg w Starostwie
Powiatowym został poinformowany o zawieszeniu prac, gdyż pracownicy, z uwagi na warunki
atmosferyczne, zostali przekierowani do innych robót . Dyrektor dróg poinformował, że prace zostaną
dokończone. Wójt zapewnił, że będzie pilotował osobiście tą sprawę. 

Randa p. Małgorzata Brząkała poruszyła temat odbioru tekstyliów, zapytała czy będzie tylko pojemnik
w Starym Przylepie i czy istnieje inna możliwość ich odbioru. 

Wójt Gminy Pan Grzegorz Nizio odpowiedział, że na chwilę obecną pojemnik jest w punkcie w Starym
Przylepie. Poinformował, że odbył spotkanie z PPK o możliwości współpracy z PCK, dlatego w
najbliższym czasie zorganizowane zostanie spotkanie z przedstawicielem PCK. Wójt zgodził się , że
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jeden pojemnik to zdecydowanie za mało, a trafiają do niego zarówno rzeczy, które jeszcze nadają się
do dalszego użytku, jak również rzeczy zniszczone.  Będzie dążył do umieszczenie jeszcze w dwóch
punktach, dwóch rodzajów pojemników, różniących się kolorami, na tekstylia zniszczone oraz
przeznaczone do wykorzystania. Dodał również, że nie ma możliwości przeniesienia punktu do Warnic.
Zapewnił, że problem w ciągu najbliższych kilku tygodni zostanie rozwiązany.

Randy p. Paweł Piwoni zapytał Wójta oraz Radnych Powiatowych kiedy ruszy inwestycja lam
solarnych. Zapytał również czy na spotkaniu w Starostwie Powiatowym prowadzone były rozmowy
odnośnie skrzyżowania w rejonie Stary Przylep, gdyż droga nie nadaje się już do naprawy.  Zapytał o
możliwość skierowanie wystąpienia do zarządu dróg na temat studzienki na skrzyżowaniu na Nowy
Przylep, gdyż jest niedrożna,a podczas opadów zalewa drogę i jest to uciążliwe.

Wójt Gminy Pan Grzegorz Nizio odniósł się do dwóch pytań radnego. Jeśli chodzi o studzienkę
odpowiedział, że temat zostanie załatwiony priorytetowo.  Natomiast lampy z programu Rozświetlamy
Polskę do końca czerwca 2025 r. stan we wszystkich wskazanych punktach. Zadanie to nie będzie
realizowana przez Gminę Warnice.

Radna Powiatowa p. Teresa Suliga zabrała głos i poinformowała, że 18.12.2024 r. złożyła wniosek z
prośbą o utwardzenie poboczy drogi w kierunku Stary Przylep z tłucznia, który jest przy sali w Obrycie.
Dostała odpowiedź, że droga będzie utwardzona na odcinku 830 m, droga nie będzie naprawiana w
całości. 830 metrów naprawy drogi. Stwierdziła, że Gmina Warnice jest najgorzej doinwestowaną
gminą  w powiecie jeśli chodzi o drogi. Poinformowała również, że złożyła wniosek o zabezpieczenie
funduszy na dokumentację drogi na Barnim, która jest w fatalnym stanie, jednak nie dostała żadnej
odpowiedzi. Nadmieniła, że każdy wniosek będzie od teraz składała na piśmie. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że zmiana władzy nie zwalnia nowej władzy z dotrzymania
obietnic poprzedników.

Radny Powiatowy p. Pan Łukasz Makowski zabrał głos. Wypowiedział się na temat studzienki, która
jest prawdopodobnie zarwana. Dyrektor Dróg Powiatowych obiecał ją udrożnić, jeżeli to nie pomoże
obiecał w tym roku jej naprawę. Odnośnie skrzyżowania na Stary Przylep sukcesywnie zgłasza
problem, jest to łatane, ale robią się kolejne dziury. W projekcie jest te skrzyżowanie ujęte. Nadmienił,
że otrzymał od Dyrektora Dróg Powiatowych zestawienie remontu dróg z Polskiego Ładu i
dofinansowań. Gminy Warnice ma na Wierzbno 1,3 mln zł , natomiast Gmina Przelewice dostanie
ponad 10 mln zł dofinansowania. 

Zgłosił się do dyskusji Radny p. Grzegorz Pieńkowski. Zapytał Radną Powiatową p. Teresę Suligę
dlaczego pod jej wnioskami podpisuje się tylko Radny Powiatowy p. Łukasz Makowski skoro mamy 3
radnych i czy wszyscy Radni Powiatowi są zgodni.

Radna Powiatowa p. Teresę Suliga stwierdziła, że nie zawsze tak jest. Rozwinęła temat działania Rady
Powiatu. Ponownie podkreśliła, że uważa, że Gmina Warnice jest najgorzej doinwestowaną gminą w
całym powiecie. 

Radny Powiatowy p.Jan Chmielewski powiedział, że tematy dróg Gminy Warnice są mu bliskie i
sercem oraz duchem jest z Warnicami. Potwierdził, że na części drogi od Obryty ok. 830 m jest
zaplanowana naprawa, jednak kolejne odcinki drogi będą naprawiane etapowo. Powiat też jest
ograniczony budżetem. Natomiast skrzyżowanie drogi w Starym Przylepie jest zaplanowane, odcinek
zostanie zrobiony , tak samo jak w miejscowości Barnim na wysokości kościoła i zakręt w stronę
Lubiatowa, musi być w całości przebudowany. Wskazał Wójtowi, żeby połączyć i utwardzić drogę
miedzy Kłębami, a Nowym Przylepem oraz zapytał o możliwość przycięcia dwóch jesionów, które
kolidują z jeżdżącymi tamtą drogą maszynami rolniczymi oraz poprosił o zamontowanie lampy na
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skrzyżowaniu przy budynku, w którym mieszka.

Wójt Gminy Pan Grzegorz Nizio odniósł się do drogi w Starym Przylepie. Osobiście w obecności
mieszkańców Sołectwa Wierzbno i Pani Radnej zamieszkałej w Grędzcu przekazał informację, aby
zakończyła się farsa z klejeniem tej drogi i zostały podjęte właściwe działania. Skierował również
słowa do radnych powiatowych, aby mówili jednym głosem w kierunku Gminy Warnice. Co do Barnima
na chwilę obecną nie ma środków finansowych na jej wykonanie.  Wójt podziękował Pani Sołtys,
Radnym i mieszkańcom Wierzbna za czynny udział w dyskusji dot. zakresu prac droga jaki będzie
wykonany w Sołectwie Wierzbno. Jeśli chodzi o studzienkę to zostanie zweryfikowane, czy studzienka
jest w pasie drogi gminnej, czy kierujemy sprawę do Starostwa. Zaproponował spotkanie i podkreślił,
że jest otwarty na współpracę z rolnikami w zakresie naprawy dróg. Tłuczeń znajdujący się w
Sołectwie Obryta jest przeznaczony do wypełnienia poboczy na odcinku Obryta - Stary Przylep. Na
chwilę obecną został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie remontu tej
drogi. Drugi w kolejności jest odcinek Cieszysław - Zaborsko - Lubiatowo. 

Radny p. Bogdan Skoczek włączył się do dyskusji. Odniósł się do wypowiedzi Radnego Powiatowego p.
Jana Chmielewskiego. Skwitował, że Rada oczekuje od Radnych Powiatowych decyzji i skutecznego
działania na rzecz Gminy Warnice. 

Radny p. Ryszard Staszewski zabrał głos. Odniósł się również do wypowiedzi Radnych Powiatowych.
Wskazał, że radni muszą ze sobą współpracować. Zapytał również Pana Wójta czy zostanie skończona
punktowa naprawa drogi biegnącej przez wioskę, w której mieszka.

Wójt Gminy Pan Grzegorz Nizio odpowiedział, że pracownicy są przygotowali i zaopatrzeni w materiały
niezbędne do naprawy ubytków drogi, a prace będą kontynuowane jak tylko pozwolą warunki
atmosferyczne.

Radny p. Ryszard Staszewski poinformował, że koło cmentarza wylała woda i zrobiło się jezioro,
przekazał Panu Wójtowi zdjęcia i poprosił o podjęcie działań. 

Radna Powiatowa p. Teresa Suliga, również zauważyła problem zalewania terenu pasa drogowego
koło cmentarza. Zaprosiła w imieniu Pana Wójta i swoim na spotkanie w dniu 18 lutego 2025 r. o
godz. 12.00 z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego w tym temacie.

Salę opuszcza Radny p. Paweł Piwoni (godz. 14:28)

W związku z wyczerpaniem listy mówców Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brodowski zamknął
dyskusję w tym temacie.

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że projekty na przebudowa drogi przez Warnice była już ok. 15 lat
temu. 

Głos zabrała Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska, która przybliżyła historię
projektu drogi, jaka miała miejsce w czasie, w którym obejmowała stanowisko Wójta Gminy Warnice. 

Radny Powiatowy p.Jan Chmielewski oznajmił, że dysponuje sprzętem i  jest gotowy do współpracy z
Panem Wójtem w zakresie dróg. 

Salę opuszcza Radny p. Patryk Kwapisz (godz. 14:32)

Przewodniczący Rady Gminy na koniec skierował słowa do Radnego Powiatowego p.Jana
Chmielewskiego z przekazem, aby podejmował decyzję i głosował w powiecie za swoimi sprawami. 
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Ad. 15. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brodowski
zamknął posiedzenie X Sesji Rady Gminy Warnice o godz. 14:38.

 

sporządził
Emilia Knap

przewodniczący
Marek Brodowski


